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ZAB.0002.1.2024 

Protokół Nr LXII/24 
 z LXII Sesji Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 30 stycznia 2024 roku  
 

1) Otwarcie obrad LXII Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku 
w dniu 30 stycznia 2024 r. o godz. 12:10 otworzył obrady LXII Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku. Powitał radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Panią 
Agatę Wojtkowską – członka Zarządu, Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu, Pana 
Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu, Pana Stanisława Pawlaka – radnego sejmiku 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego oraz przedstawicieli środków masowego przekazu 
a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy 
ogłoszeń dotyczącą ochrony danych osobowych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 17 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków 
w sprawie jego zmiany.   

 
Przewodniczący Rady powiedział, że LXII Sesja Rady Powiatu we Włocławku została 
zwołania w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek zarządu 
powiatu. Starosta przekazał uchwałę nr 908/24 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 
23 stycznia 2024 r. w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą 
ustalony porządek obrad oraz projekty uchwał Rady Powiatu i materiały dotyczące realizacji 
tego porządku. Sesja została zwołana na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia złożenia 
wniosku. Wniosek został doręczony w dniu 23 stycznia 2024 r. Przewodniczący Rady 
poinformował, że zwołanie sesji w tym trybie wyłączyło wymóg posiadania przez projekt 
uchwały opinii odpowiedniej komisji rady, o czym stanowi paragraf 30 ust. 2 Statutu 
Powiatu. Poinformował, że do zmiany porządku obrad sesji zwołanej na 
wniosek Zarządu Powiatu, stosuje się przepis art. 15 ust. 2, co oznacza, że Rada Powiatu, 
w trakcie sesji, może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady, z tym, że dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy 
(art. 15 ust. 8). W przypadku braku takiej zgody, wniosek staje się bezprzedmiotowy i nie 
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podlega głosowaniu. Stosownie do przepisów paragrafu 17 ustęp 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego – z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad może wystąpić 
radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. Wniosek powinien zawierać uzasadnienie 
faktyczne.  
Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem z dnia 30 stycznia 2024 r.  
wniósł o  uzupełnieniu porządku obrad  o: 

 autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040  
(tekst jednolity);  

 autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 (tekst jednolity). 

oraz dodaniu punktu w brzmieniu: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykonania przez Powiat Włocławski działalności 
polegającej na eksploatowaniu infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej 
na rzecz połączenia dwóch lokalizacji urzędu.  
Wnioski oraz uzasadnienia faktyczne radni otrzymali w dniu sesji (załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu).    
Przewodniczący Rady przypomniał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że 
przystępując do głosowania są radni zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego przycisku 
na pulpicie, to jest odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z, „przeciw” – czerwony 
przycisk z literą P, „wstrzymuję się” – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 
6 zmienionego porządku obrad LXII sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2024 – 2040 (tekst jednolity).  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady przystąpił do  procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 
7 zmienionego porządku obrad LXII sesji o autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 (tekst jednolity).  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do projektu uchwały.   
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu 
punktu, jako punktu 8 w brzmieniu: 
8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykonania przez Powiat Włocławski 
działalności polegającej na eksploatowaniu infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci 
telekomunikacyjnej na rzecz połączenia dwóch lokalizacji urzędu.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
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Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
LXII sesji? Wniosków nie było.  
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad składa się z 10 punktów i przystąpił 
do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu sesji radni otrzymali porządek obrad LXII 
sesji uwzględniający wnioski o zmianę porządku obrad.  
Porządek obrad LXII sesji stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 
4. Przyjęcie protokołu nr LXI/23 z dnia 19 grudnia 2023 roku. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu 
Powiatu Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad LXI Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  LXI/23 z dnia 19 grudnia 2023 roku. 
 
5. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z jego działalności w okresie od dnia 19 grudnia 2023 
r. do dnia 22 stycznia 2024 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności 
Zarządu Powiatu za okres od dnia 23 stycznia 2024 r. do dnia sesji. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy celem zapoznania ze sprawozdaniem.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego sprawozdania?  Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Rady powiedział,  ze jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 30 stycznia 2024 r. przyjęła 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu i Sprawozdanie Starosty Włocławskiego.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu z jego działalności w okresie od dnia 19 grudnia 2023 r. do 
dnia 22 stycznia 2024 r. stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Sprawozdanie 
Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 23 stycznia 2024 r. 
do dnia sesji stanowi załącznik nr 9 do dnia sesji.  
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity). 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały wraz z tekstem 
jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Radny Wojciech Zawidzki poprosił, aby skarbnik powiatu omówiła zmiany w WPF oraz 
w zmiany  budżecie.  
Skarbnik Powiatu przedstawiła najważniejsze zmiany w budżecie bieżącego roku. Jeżeli 
chodzi o dochody, to w związku ze złożonym wnioskiem o wypłatę już płatności końcowej 
w ramach RPO 2014-2020 województwa kujawsko- pomorskiego, dokonuje się zwiększenia 
planu dochodów o kwotę 1 626 324,38 zł, a dotyczy to zadania inwestycyjnego, jakie 
prowadziło się przez ostatnie lata, tj. budowa Powiatowego Centrum Zdrowia. Zgodnie 
z umową łączne dofinansowanie projektu wynosi 29 954 106,85 zł, z czego w roku 
poprzednim województwo przekazało kwotę 28 327 782,47 zł. Kwota, o którą dokonuje się  
zwiększenia, to jest ta pozostała kwota do umowy. Jeżeli chodzi o stronę wydatkową, to 
najważniejsze zmiany dotyczą kilku jednostek. W Starostwie Powiatowym zwiększa się plan 
wydatków na zadaniu inwestycyjnym pod nazwą: „Budowa nowego boiska w Lubrańcu -
Marysinie”. Konieczne jest zwiększenie planu wydatków o kwotę 292 756 zł, gdzie po 
przeprowadzonej procedurze o udzielenie zamówienia publicznego, złożone oferty 
przewyższają środki, jakie były zaplanowane w budżecie na ten cel. W związku z tym należy 
zwiększyć plan wydatków w celu podpisania umowy z wykonawcą na roboty i na inspektora 
nadzoru inwestorskiego. Ponadto zwiększa się plan na wydatki dotyczące zakup mebli 
w Wydziale Komunikacji. Zadanie inwestycyjne realizowano z dofinansowaniem 
z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  Po stronie środków własnych, też na wydatki 
bieżące w ubiegłym roku, była zaplanowana kwota 216 279 zł na zakup mebli. Z uwagi na 
niedotrzymanie terminu przez wykonawcę tej dostawy środki w ubiegłym roku na ten cel nie 
zostały wydane. W związku z tym należy zabezpieczyć w bieżącym roku środki na ten cel, 
żeby wyposażyć Wydział Komunikacji. Ponadto wprowadza się do budżetu dwa nowe 
zadania inwestycyjne. Pierwsze z nich, to jest zakup zestawu składającego się z plotera 
i skanera na  kwotę 60 000 zł na potrzeby Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz 
Wydziału Administracji Architektoniczno-Budowlanej. Drugie zadanie inwestycyjne, które 
wprowadza się, to jest zakup przewodu światłowodowego, łączącego dwie lokalizacje 
Starostwa Powiatowego, dzięki czemu uniknie się kosztów dzierżawy. To zadanie jest na 
kwotę 30 000 zł i również tutaj ma uzasadnienie ta uchwała, którą później będzie się 
procedować a dotycząca światłowodu. Zwiększa się też kwoty dotacji dla stowarzyszeń 
o kwoty 30 000 zł na realizację zadań w zakresie kultury fizycznej, gdzie 26 stycznia br. 
komisja w zakresie konkursów oceniła wszystkie oferty, które wpłynęły do powiatu 
i w związku z dużą ilością tych ofert należy zwiększyć kwotę na dotację dla stowarzyszeń.  
Ponadto przenosi się kwotę ze Starostwa Powiatowego w wysokości 35 351 zł na dodatki 
motywacyjne dla dyrektorów szkół. Jeżeli chodzi o PZD, to dokonuje się zwiększenia planu 
wydatków o kwotę 402 798 zł na zadanie inwestycyjne pod nazwą: „Przebudowa obiektu 
mostowego w miejscowości Borzymowice na drodze Kłobia – Szczytno”. To zadanie było 
realizowane w ubiegłym roku, ale w oparciu o podpisaną ugodę z wykonawcą na rozliczenie 
umowy i przeniesienie części zapłaty wynagrodzenia wykonawcy na rok 2024, w związku ze 
stwierdzonymi przy odbiorze wadami i koniecznością wykonania prac naprawczych, przenosi 
się tą kwotę, czyli zapłatę wykonawcy w roku bieżącym. Cała wartość robót na tym zadaniu, 
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to była wartość 2 395 997,06 zł, z czego dokonano zapłaty w 2023 r. 1 993 199,73 zł, w tym 
1 207 531 zł. Było to zadanie dofinansowane z rezerwy subwencji ogólnej. Ponadto w PZD 
zwiększa się środki na wynagrodzenia o kwotę 79 272 zł w związku z wypłatą odprawy 
emerytalnej, która nie była planowana, natomiast w Powiatowym Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu zwiększa się plan wydatków na projekty Erasmus, 
o kwotę 281 019,91 zł. Są to środki na dofinansowanie, które otrzymano w roku ubiegłym, ale 
realizacja zadania, to jest wyjazd młodzieży do Grecji, będą realizowane w roku bieżącym. 
Pozostałe zmiany dotyczą zmian w jednostkach pomiędzy podziałkami klasyfikacji 
budżetowej w celu prawidłowej realizacji budżetu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 30 stycznia 
2024 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 stycznia 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Autopoprawka wraz z tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 stycznia 2024 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2024 – 2040 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych. W dniu dzisiejszych obrad 
radni otrzymali autopoprawkę do projektu uchwały wraz z tekstem jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 30 stycznia 
2024 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 stycznia 2024 r. została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu.  
Autopoprawka wraz z tekstem jednolitym stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 stycznia 2024 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 stanowi załącznik nr 16 
do niniejszego protokołu. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykonania przez Powiat Włocławski 
działalności polegającej na eksploatowaniu infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci 
telekomunikacyjnej na rzecz połączenia dwóch lokalizacji urzędu.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy podjęcia  przez Powiat   
Włocławki  działalności  polegającej na eksploatacji  infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci 
telekomunikacyjnej oraz nabywania prawa do infrastruktury telekomunikacyjnej 
i sieci telekomunikacyjnych  od  podmiotów  trzecich  na  potrzeby  Starostwa  Powiatowego   
we  Włocławku  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 stycznia 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wykonania przez Powiat 
Włocławski działalności polegającej na eksploatowaniu infrastruktury telekomunikacyjnej 
i sieci telekomunikacyjnej na rzecz połączenia dwóch lokalizacji urzędu stanowi załącznik nr 
18 do niniejszego protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 stycznia 2024 r. w sprawie wykonania przez 
Powiat Włocławski działalności polegającej na eksploatowaniu infrastruktury 
telekomunikacyjnej i sieci telekomunikacyjnej na rzecz połączenia dwóch lokalizacji urzędu 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 
9. Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady przypominał, że zgodnie z art. 25c ust. 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym radny jest zobowiązany do złożenia oświadczenia majątkowego na dwa 
miesiące przed upływem kadencji, to jest do dnia 29 lutego 2024 roku. Kolejne oświadczenie 
- do dnia 30 kwietnia 2024 r. Stosowne pismo radni otrzymali w materiałach wysłanych na 
dzisiejszą sesję.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
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Radny Wojciech Zawidzki zapytał czy pierwsze oświadczenie należy sporządzić nie na 
koniec grudnia 2023 r., tylko na moment pisania oświadczenia?  
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że oświadczenie składa się na dzień jego złożenia do 
dnia 29.02.2024 r.   
Sekretarz Powiatu powiedział, że na dwa miesiące przed upływem kadencji należy złożyć 
oświadczenie. Kadencja upływa z dniem 30.04.2024 r. niezależnie od tego, że wybory są 
ogłoszone wcześniej. Każdy z radnych musi złożyć oświadczenie majątkowe na dzień 
złożenia bez PIT – u. Nie wyłącza się obowiązku złożenia drugiego oświadczenia. Takiej 
sytuacji nie było w poprzednich kadencjach. Będą inne daty, w których wykazuje się swój 
majątek.  Jedno oświadczenia składane corocznie do dnia 30 kwietnia z datą na 31 grudnia 
oraz drugie, o którym mowa. W jednym czasie będą składane dwa oświadczenia, jednak z tą 
różnicą, że jedno będzie na 31.12.2023 r. a drugie – to, co przeczytał pan Przewodniczący.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jedno oświadczenie na stan 31.12.2023 r., drugie 
oświadczenie na dzień 29.02.2024 r., tj. złożenia oświadczenia za dwa miesiące. 
Przewodniczący Rady poprosił, żeby jeszcze raz przedstawić informację nt. oświadczeń 
majątkowych. 
Sekretarz Powiatu poinformował, że nie zmienił się przepis w zakresie corocznego 
składania oświadczenia majątkowego według stanu na dzień 31 grudnia każdego kolejnego 
roku. Przed upływem kadencji, tj. na dwa miesiące, należy złożyć oświadczenie według 
aktualnego stanu. Ten stan  będzie różny, tj. między 31 grudnia a momentem, kiedy będzie 
oświadczenie składane. W przeszłości takie oświadczenie było składane w październiku, 
listopadzie, bo tak się kończyła kadencja. Obecnie jest taka sytuacja, że te terminy nachodzą 
na siebie i nie są wyeliminowane z ustawy, dlatego  dochodzi do paradoksalnej sytuacji, że są 
dwa obowiązki prawne.  Tak jak członek zarządu i radny musi też składać dwa oświadczenia 
majątkowe niezależnie. Jeżeli będą pytania, to sekretarz zaprasza, po sesji, celem wyjaśnienia 
bieżących problemów związanych z oświadczeniami majątkowymi.     
Radny Roman Tomaszewski powiedział, że chciałby, aby to było jednoznaczne dla 
wszystkich, aby nie było konieczności dopytywania się. Co roku radni składali oświadczenie 
za rok poprzedni, tj. obecnie za 2023 r., które należy złożyć do 30 kwietnia 2024 r. Za rok 
2024, czyli od 31 stycznia do dnia złożenia, do dnia 29 lutego 2024 r. składa się oświadczenie 
za okres do tego dnia, które parafuje się odpowiednią datą. Za 2024 r. składa się za miesiąc 
i parę dni lutego.  
 
10. Zamknięcie obrad LXII Sesji Rady Powiatu.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 30 stycznia 
2024 r. o godz. 13:00 zamknął LXII Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
 
 

          Przewodniczący Rady  
 
Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokołowały: 
1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ………….. 
2) Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 

 


